
 1 / 2 
 

Põlva Kooli hoolekogu koosoleku protokoll nr 4 23/24 

Aeg:  20.03.2024 

Koht:  Põlva Kooli õpetajate tuba, Kesk tn 25  

Algus kell 17:00, lõpp 19:05  

Koosolekut juhatas: Jaan Konks 

Protokollis: Lauri Linnus 

Osavõtjad:   

Aive Kolsar 

Birgit Purga 

Jaan Konks 

Lauri Linnus 

Annika Muuga 

Piia Liblik 

Liisa Linnus (ÕE esindaja) 

Kuldar Leis 

Külalisena:  Igmar Matto, Margit Äro 

Ei osalenud: Kaupo Kaskla, Iuliia Liubchenko 

 

 

 

 

Päevakord:  

1. Kesk 25 koolihoone meditsiini töötaja ülevaade koolilaste tervislikust seisust. 

2. Arutelu ja arvamus koostamine Põlva Valla haridusasutuste ümberkorraldamise eelnõu osas. 

3. Koolivorm ja logo – kas ja kuidas edasi? 

4. Põlva Kooli hindamise korraldus ja temporühmad – kiri kõigile saadetud. Arutelu 

5. Kesk 25 õppehoone nutivabaks - arutelu 

6. Õpetajate tunnustamine. 

7. Kesk 25 õppehoone haljasala projekti ülevaade – Jaan Konks 

8. Jooksvad küsimused 

 

1. Kesk 25 koolihoone meditsiinitöötaja ülevaade koolilaste tervislikust seisust. 

Palju probleeme on laste mittesöömisest tingitud teviseprobleeme, eriti tüdrukute hulgas. See 

võib viia vaimse tervise probleemideni, osadel juhtudel juba võib olla tegemist vaimse tervise 

probleemiga. Koolil peaks olema psühholoog või vähemalt vaimse tervise õde. On ka COVID 

testimisi. Üldist tervisekontrolli on ka tehtud ja antud soovitusi õpilasele ja vanematele.  On 

olnud 44 traumat, enamus kehalise kasvatuse tunnis ja/või võistlustel. Kõik kaebused saavad 

fikseeritud digilugu.ee portaalis. On juurde hangitud vajalikke ravimeid ja vahendeid ja see 

tegevus jätkub vastavalt vajadustele. Tullakse haigena kooli, sest kardetakse, et hindeline töö 

jääb tegemata ja peab järgi vastama. 

2. Arutelu ja arvamus koostamine Põlva Valla haridusasutuste ümberkorraldamise eelnõu osas 

Missugune hakkab olema hoolekogu ühe suure asutuse korral? Kas üks või majade põhine? 

Kuidas on see mujal Eestis lahendatud? Ühinemine tuleb, jääb üle sellega kohaneda.  

3. Koolivorm ja logo – kas ja kuidas edasi? 
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Logo võib ju jääda sama, sisu võiks olla asukohapõhine. Koolivormi küsimus uues ühendasutuses 
jääb järgmise hoolekogu koosseisu arutada. 

4. Põlva Kooli hindamise korraldus ja temporühmad – lapsevanema pöördumine 
Ühe konkreetse õpetajaga on mitmel lapsevanemal probleem hindamise teemadel, et lubatakse 
parandada vaid ühte positiivset hinnet. Argumendiks on toodud, et see toob kaasa palju lisatööd. 
Positiivset hinnet saab parandada ühe korra. Kui lapsevanem kirjutab väljaspool tööaega, siis ei 
saa eeldada, et vastu tuleb viivitamatult. Kas siin saaks lahendada infotehnoloogiliselt, et 
väljaspool tööaega läheks kirjadele automaatvastus. Vastamiseks võiks olla normaale aeg näiteks 
kolm tööpäeva. Järele vastamise 10 päeva – selle sisse ei tohiks jääda ei õpetaja ega õpilase 
haiguse aeg. Järele vastamise peab õpetajaga kokku leppima õpilane, mitte lapsevanem, seda 
eriti II ja III kooliastmes. Tasemerühmadesse jagunemine toimub 5. klassis katsete alusel. 
Keelerühma võiks jagada juba 4. klassis. Tasemerühma saab vahetada. 

5. Kesk 25 õppehoone nutivabaks 
Idee on hea, kuid probleem on ca poolt õpetajate tundides, et telefone kasutatakse. Kui telefonid 
näiteks tunni alguses ära korjata, siis tekivad topelt telefonid jne. Pigem peaks õpetajad suutma 
ennast kehtestada piisavalt, et tunni ajal telefone ei kasutataks. Ka kodukorras on kirjas, et 
telefonide kasutamine on keelatud tundide ajal. 

6. Õpetajate tunnustamine 
Ootame ettepanekuid ja siis Jaan esitab vallale. Riiklikuks tunnustamiseks saavad kõik esitada 
kandidaate, saata kooli poolt stuudiumisse vastav info. 

7. Kesk 25 väliala projekti ülevaade 
Järgmise nädala lõpuks (29.03.24) pannakse valla spetsialistide poolt kokku lähteülesanne ja vald 
kuulutab välja konkursi. Eesmärk on, et tööd saaks esitada augustiks. Põlva Rotary Klubi paneb 
välja auhinnad esitatavatele töödele. Planeeritakse kogu ala, kuid töösse läheb etappide kaupa. 

8. Jooksvad küsimused 
a. Lina tn hoone on jätkuvalt projekteerimises, käib suhtlus HTM-ga, kelle seisukohast 

pole Lina tn hoonet üldse vaja. Kuni käivad vaidlused, seni õpilased kannatavad.  
b. Esimesse klassi minevate laste vanematele peaks juba kevadel saatma teavitused, et 

Põlva Koolis on koolivorm.  
c. Koolis on kohustus kanda viisakaid riideid, seda tuleb samuti juba kevadel õpilastele 

ja vanematele meelde tuletada. 
d. Eelkooliga tuleb alustada. Õpetajad ja hoolekogu on selle idee poolt. Koolil hakata 

selle küsimusega tegelema. 
e. Laste vaimse tervise olukord – kutsuda kooli tugikeskuse juht olukorda tutvustama 

järgmisele koosolekule. 
 

9. Järgmine hoolekogu koosolek on planeeritud 08.05.2023 kell 17:00. 


